



# *Skånes Brotningsförbund*

*Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 10 augusti 2022 klockan 18.00  
online via Microsoft teams*

*Närvarande:*

*Ordinarie ledamöter:*

*Ordf. Daniel Tuvestam, Mats Nilsson, Kjell Nilsson, Renée Fors Stjärnström*

*Suppleanter: Ulf Hansson (går in som ordinarie), Maria Bloom Jivenius*

*Övriga mötesdeltagare: Lars Nilsson, Harly Nielsen*

§1

Ordförande Daniel Tuvestam hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2

*Fastställande av dagordning:*

Dagordningen fastställdes för mötet.

§3

*Utse protokolljusterare:*

Att justera dagens protokoll utsågs Ulf Hansson

§4

*Föregående protokoll:*

Mötesprotokoll från föregående möte godkändes

§5

*Rapporter:*

Daniel berättar att vi fått inloggning till vår nya hemsida, som ska startas upp om några månader

## §6

### *Inkomna skrivelser:*

Nyhetsbrev från RF-SISU Skåne (grundutbildningar)

Nyhetsbrev från Riksidrottsförbundet (lok-stöd 25/8)

Nyhetsbrev nr 5 från Sv Bf + info om parabolning

Info om RF:s val

Information från Sisu Småland om utbildningskväll för föreningsledare

## §7

### *Avsända skrivelser:*

Inga

## §8

### *Ekonomiska kommittén:*

Rapport från kassören om kassaflödet redovisades som godkändes av mötet.

Information om extra verksamhetsstöd från RF Sisu Skåne

## §9

### *Rapporter från kommittéer:*

#### *Team Skåne Kommittén:*

Inbjudan till läger i september är på väg ut.

Nanny Jönsson blir ny tränare på tjejsidan tillsammans med Ida Jönsson.

På killsidan fortsätter Sava Cederholm och Wisam som tidigare.

23 oktober blir det ett läger som är kostnadsfritt

Efter förfrågan från Jim Pettersson, har vi diskuterat hur vi kan stötta projektet "det rätta virket"

#### *Tävlingskommittén:*

Årsmötesprotokoll för södra kretsen med nybörjartävlingar har kommit in till oss.

Serien har 5 klubbar som önskar delta. Lars har gjort ett förslag på serieverksamhet för dessa, som han kommer skicka ut

#### *Domar och tävlingssekreterare kommittén:*

Domarna önskar att allianserna bestämmer datum för sina tävlingar, och skickar in till svenska så det kommer med i kalendern.

#### *Utbildningskommittén:*

Inga planerade utbildningar i vår regi, men vi vill gärna veta om det planeras något i Skåne, då vi kan vara behjälpliga, och även sprida det bland våra klubbar.

#### *Sponsorkommittén:*

Inget att rapportera

Uppstart brottning:

Maria talar om att det är dålig uppslutning av de andra i projektgruppen.

Träffen i Hässleholm med Martin Liedberg har väldigt få anmälda. Ny påminnelse går ut

§10

Utmärkelser:

Inga ansökningar

§11

Övriga frågor:

Inga

§12

Nästa möte är den 7 september kl 18,00 på Malmö Arena

§13

Ordförande Daniel Tuvestam tackade de närvarande och avslutade dagens möte.

Online som ovan

Vid protokollet

Renée Fors Stjärnström

Ordförande:

Daniel Tuvestam

Justeras:

Ulf Hansson